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Datum 2024-02-19 

 

Tid Kl. 13:00 – 14:00 

 

Plats Funktionsrätt Sollefteå, Djupövägen 48, Sollefteå 

 

Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 

 

Övriga  Anna-Maria Andersson, sekreterare 

närvarande  
  

 

 

 

 

 

 

Underskrifter Sekreterare: Anna-Maria Anderson §§ 1 – 5  
elektroniskt 

 Ordförande: Ulrika Bergman (Vi) §§ 1 – 5  

 

 Justerare: Gunlög Jacobsson §§ 1 – 5  

 

 

 

 

 

 

 

 
  

 

 
Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens digitala anslagstavla, 
www.solleftea.se 
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Närvaro- och tjänstgöringslista 
  

Namn När- 

var- 

ande 

Tjg. 

ers. 

Omröstning Reservation Anteckning 

§ § § § 

Ledamöter, kommunen        

Ulrika Bergman (Vi) X       Ordförande 

Monica Tirri (C) X       

Susanne Lindahl (S) X       

Ledamöter, föreningar        

Lisbet Berglund X       

Inga-Lill Hellhoff-Löfgren ---        

Gunlög Jacobsson X       

Lena Ljunglöf ---       

Alexander Lillliesköld ---       

Ersättare, föreningar        

Kerstin Nilsson-Sköld X X     Ersätter I-L Hellhoff-Löfgren 

Aina Olofsson X X     Ersätter L Ljunglöf 

Birgitta Forsberg X X     Ersätter A Lilliesköld 

Annika Arnström X       

Ingegerd Lind ---       

 

 
Val av justerare 
Gunlög Jacobsson utses till justerare av dagens protokoll. 

 

Dagordning 
Dagordningen godkänns.   
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§ 1 

 

Föregående protokoll 
 
Beslut 
Funktionsrättsrådet lägger mötesprotokollet från 2023-08-21 till handlingarna. 

 

Ärendebeskrivning 

Ordförande går igenom föregående protokoll som samtliga ledamöter också fått utskickat 

i samband med kallelsen. 
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§ 2  

 

Habiliteringsersättning – Utskottet för vård och omsorgs svar på 
rådets önskemål om översyn 
 
Beslut 
Funktionsrättsrådet tackar för informationen och lägger svaret till handlingarna. 

 

Ärendebeskrivning 

Vid mötet den 21 augusti 2023 ställde rådet ett önskemål om översyn av nivån på 

habiliteringsersättningen. Svar har nu inkommit i form av ett brev undertecknat av 

Utskottet för vård och omsorgs ordförande Kjell-Åke Sjöström. 

 

Brevet har delgetts rådets ledamöter innan mötet.  

 

Rådet lyfter vikten av att ersättningen aldrig benämns ”lön” då det kan medföra onödiga 

diskussioner och funderingar. Aktiviteten som utförs är inte ett regelrätt arbete och 

ersättningen ska ses som en ”morot” för att brukaren ska delta vid aktiviteten. 

 

Även om rådet anser att habiliteringsersättningen skulle kunna vara högre är man glada 

över att Sollefteå kommun väljer att ha kvar den icke lagstadgade ersättningen. 

 

Beslutsunderlag 

Brev: Översyn av nivå på habiliteringsersättningen, Kjell-Åke Sjöström, ordförande UVO 
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§ 3 

 

Allmänna informationer 
 

Beslut 
Inga informationer gavs. 
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§ 4  

 

Övriga frågor 
 

Återrapportering – Övrig fråga 2023-08-21: Ombyggnation Skärvsta hälsocentral 

Gunlög tog med sig frågan vid föregående möte. Återrapport sker nu. 

 

Ulrika rapporterar att ombyggnationen av hälsocentralen är klar och parkeringen fungerar 

även om den är liten.  

 

Gunlög har varit med om att parkeringen varit mer än full då personer även utnyttjar delar 

av handikapparkeringen för vanlig parkering. Anser att det är synd att man inte lyssnat på 

de åsikter rådet haft kring antalet parkeringsplatser och parkeringens storlek. 

 

Återrapportering – Övrig fråga 2023-08-21: Problem med cykelbana på Hågesta 

Gunlög tog med sig frågan vid föregående möte. Återrapport sker nu. 

 

Kartan som rådet fått av Tekniska enheten förklarar problematiken men åtgärdar den inte.  

 

Lisbet anser fortfarande att den sista biten, från gångvägen upp till badhuset fram till 

ingången på Kvantum, är farlig för cyklister och gående då man hänvisas in i vägbanan. 

Hon visar foton där man tydligt ser detta. 

 

Frågan lyfts igen med Jonas Bergvall på Kvantum samt Nils Modin på kommunen. 

Ulrika och Gunlög författar en gemensam skrivelse till båda personer. 

Förslaget skickas till rådets ledamöter för korrektur och komplettering. 

 

Återrapportering – Övrig fråga 2023-08-21: Handikapparkeringarna vid MM och 

badhuset 

Det råder en viss osäkerhet kring vad frågan gällde. Vid diskussion kommer ledamöterna 

fram till att man upplevt att stolpar och blomlådor vid badhuset tidigare har varit i vägen 

när man ska backa ut från MMs parkering. Önskemål lades om att dessa hinder skulle 

flyttas.  

 

Då man inte är säker på om lådorna redan är flyttade kommer Lisbeth att kolla upp detta 

och frågan tas upp igen vid nästa möte. 

 

Delgivning: Rapport från Länsstyrelserna – Funktionshinderspolitiken, Så jobbar 

kommuner och regioner 2023 

Skrivelsen har delgetts samtliga innan mötet.  
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Kvantum – Ombyggnation för ny utlämning 

En ny utlämningssektion är byggd på Kvantum. I och med detta har önskemål om att få 

tillbaka handikapparkeringarna vid gamla utlämningsdörren lämnats. Kvantum har sagt 

att det ska flytta handikapparkeringarna men det har inte hänt något än. 

 

Ulrika och Gunlög gör en gemensam skrivelse kring detta och skickar till Kvantum. 

 

Sandning på Djupövägen, trottoar och gata 

Det är fortsatta problem med sandningen på Djupövägen. Gäller vägbana såväl som 

trottoarer på båda sidor, även vid kommunhuset. Särskilt dåligt är det på själva vägbanan 

vilket gör det farligt att kliva i och ur bilar. 

 

Kerstin författar en skrivelse till Nils Modin på kommunen. 

Skrivelsen lämnas i receptionen där Anna-Maria hämtar den och vidareförmedlar till 

Tekniska enheten. 

 

Skoterled till Spannsjön – information vid tidigare möte 

Vid mötet den 8 maj 2023 berättade Gunlög att hon blivit kontaktad av ordförande för 

Nipstadens skoterklubb. De hade planer på att anlägga en skoterled upp till Spannsjön i 

ett projekt tillsammans med Leader Höga Kusten. Målsättningen var att leden skulle 

kunna användas året runt och genom ett samarbete med Funktionsrätt Sollefteå ville de 

göra leden tillgänglig för så många som möjligt. 

 

Gunlög vill delge rådet att hon inte hört något mer kring projektet och att hon inte blivit 

kontaktad fler gånger av klubben. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokoll Funktionsrättsrådet 2024-02-19
(Signerat, SHA-256 382F9A46B5D0561A9EC10443ADA3FD4CB4BAB90FC58546379938ACE2543C774D)

Sida 8 av 10



    

 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunala Funktionsrättsrådet 
 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-19 

 

 

9 (9) 

§ 5 

 

Sammanträdesplan 2024 samt kommande möte 
 
Beslut 
Funktionsrättsrådets beslutar att fastställa sammanträdesplanen för 2024 enligt följande: 

måndag den 22 januari 

måndag den 18 mars 

måndag den 20 maj 

måndag den 23 september 

måndag den 18 november 

 

Mötet i januari flyttades fram till idag, måndag den 19 februari. 

 

Nästa möte äger rum måndagen den 18 mars kl. 13:00 i Funktionsrätt Sollefteås lokaler 

på Djupövägen 48, Sollefteå. 

 

Ledamöter utsedda av föreningarna träffas kl. 12:30. 

 

Ärendebeskrivning 

Kommunkansliet har, i enlighet med beslutad sammanträdesplan för kommunfullmäktige, 

kommunstyrelsen och de politiska utskotten, föreslagit datum för funktionsrättsrådets 

möten under 2024. 

 

Trots att mötet i januari flyttats till februari ser rådet ett behov av att hålla mötet i mars 

enligt plan.  

 

Önskemål om innehåll vid nästa möte 

Gunlög önskar att samtliga ledamöter funderar kring tillgängligheten i Sollefteå kommun, 

särskilt i offentliga lokaler. En översyn av hela kommunen, inklusive tätorterna utanför 

centralorten, behöver göras. 

• Hur ser det ut vid livsmedelsbutikerna i kommunen? 

• Efterlevs påbud om handikapparkering? 

• Hur ser trottoarer och gångvägar ut? Finns många utställda hinder? 

• Är tillgängligheten bra? Vad behöver förbättras? 

En genomgång har gjorts för flera år sedan men den är dags att uppdatera. Problematik 

som hittas ska lyftas och påpekas för ansvariga. 
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Datum 2024-02-19 


 


Tid Kl. 13:00 – 14:00 


 


Plats Funktionsrätt Sollefteå, Djupövägen 48, Sollefteå 


 


Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 


 


Övriga  Anna-Maria Andersson, sekreterare 


närvarande  
  


 


 


 


 


 


 


Underskrifter Sekreterare: Anna-Maria Anderson §§ 1 – 5  
elektroniskt 


 Ordförande: Ulrika Bergman (Vi) §§ 1 – 5  


 


 Justerare: Gunlög Jacobsson §§ 1 – 5  


 


 


 


 


 


 


 


 
  


 


 
Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens digitala anslagstavla, 
www.solleftea.se 
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Närvaro- och tjänstgöringslista 
  


Namn När- 


var- 


ande 


Tjg. 


ers. 


Omröstning Reservation Anteckning 


§ § § § 


Ledamöter, kommunen        


Ulrika Bergman (Vi) X       Ordförande 


Monica Tirri (C) X       


Susanne Lindahl (S) X       


Ledamöter, föreningar        


Lisbet Berglund X       


Inga-Lill Hellhoff-Löfgren ---        


Gunlög Jacobsson X       


Lena Ljunglöf ---       


Alexander Lillliesköld ---       


Ersättare, föreningar        


Kerstin Nilsson-Sköld X X     Ersätter I-L Hellhoff-Löfgren 


Aina Olofsson X X     Ersätter L Ljunglöf 


Birgitta Forsberg X X     Ersätter A Lilliesköld 


Annika Arnström X       


Ingegerd Lind ---       


 


 
Val av justerare 
Gunlög Jacobsson utses till justerare av dagens protokoll. 


 


Dagordning 
Dagordningen godkänns.   
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§ 1 


 


Föregående protokoll 
 
Beslut 
Funktionsrättsrådet lägger mötesprotokollet från 2023-08-21 till handlingarna. 


 


Ärendebeskrivning 


Ordförande går igenom föregående protokoll som samtliga ledamöter också fått utskickat 


i samband med kallelsen. 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 







    


 
    


Nämnd/styrelse 


Kommunala Funktionsrättsrådet 
 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-19 


 


 


5 (9) 


§ 2  


 


Habiliteringsersättning – Utskottet för vård och omsorgs svar på 
rådets önskemål om översyn 
 
Beslut 
Funktionsrättsrådet tackar för informationen och lägger svaret till handlingarna. 


 


Ärendebeskrivning 


Vid mötet den 21 augusti 2023 ställde rådet ett önskemål om översyn av nivån på 


habiliteringsersättningen. Svar har nu inkommit i form av ett brev undertecknat av 


Utskottet för vård och omsorgs ordförande Kjell-Åke Sjöström. 


 


Brevet har delgetts rådets ledamöter innan mötet.  


 


Rådet lyfter vikten av att ersättningen aldrig benämns ”lön” då det kan medföra onödiga 


diskussioner och funderingar. Aktiviteten som utförs är inte ett regelrätt arbete och 


ersättningen ska ses som en ”morot” för att brukaren ska delta vid aktiviteten. 


 


Även om rådet anser att habiliteringsersättningen skulle kunna vara högre är man glada 


över att Sollefteå kommun väljer att ha kvar den icke lagstadgade ersättningen. 


 


Beslutsunderlag 


Brev: Översyn av nivå på habiliteringsersättningen, Kjell-Åke Sjöström, ordförande UVO 
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§ 3 


 


Allmänna informationer 
 


Beslut 
Inga informationer gavs. 
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§ 4  


 


Övriga frågor 
 


Återrapportering – Övrig fråga 2023-08-21: Ombyggnation Skärvsta hälsocentral 


Gunlög tog med sig frågan vid föregående möte. Återrapport sker nu. 


 


Ulrika rapporterar att ombyggnationen av hälsocentralen är klar och parkeringen fungerar 


även om den är liten.  


 


Gunlög har varit med om att parkeringen varit mer än full då personer även utnyttjar delar 


av handikapparkeringen för vanlig parkering. Anser att det är synd att man inte lyssnat på 


de åsikter rådet haft kring antalet parkeringsplatser och parkeringens storlek. 


 


Återrapportering – Övrig fråga 2023-08-21: Problem med cykelbana på Hågesta 


Gunlög tog med sig frågan vid föregående möte. Återrapport sker nu. 


 


Kartan som rådet fått av Tekniska enheten förklarar problematiken men åtgärdar den inte.  


 


Lisbet anser fortfarande att den sista biten, från gångvägen upp till badhuset fram till 


ingången på Kvantum, är farlig för cyklister och gående då man hänvisas in i vägbanan. 


Hon visar foton där man tydligt ser detta. 


 


Frågan lyfts igen med Jonas Bergvall på Kvantum samt Nils Modin på kommunen. 


Ulrika och Gunlög författar en gemensam skrivelse till båda personer. 


Förslaget skickas till rådets ledamöter för korrektur och komplettering. 


 


Återrapportering – Övrig fråga 2023-08-21: Handikapparkeringarna vid MM och 


badhuset 


Det råder en viss osäkerhet kring vad frågan gällde. Vid diskussion kommer ledamöterna 


fram till att man upplevt att stolpar och blomlådor vid badhuset tidigare har varit i vägen 


när man ska backa ut från MMs parkering. Önskemål lades om att dessa hinder skulle 


flyttas.  


 


Då man inte är säker på om lådorna redan är flyttade kommer Lisbeth att kolla upp detta 


och frågan tas upp igen vid nästa möte. 


 


Delgivning: Rapport från Länsstyrelserna – Funktionshinderspolitiken, Så jobbar 


kommuner och regioner 2023 


Skrivelsen har delgetts samtliga innan mötet.  
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Kvantum – Ombyggnation för ny utlämning 


En ny utlämningssektion är byggd på Kvantum. I och med detta har önskemål om att få 


tillbaka handikapparkeringarna vid gamla utlämningsdörren lämnats. Kvantum har sagt 


att det ska flytta handikapparkeringarna men det har inte hänt något än. 


 


Ulrika och Gunlög gör en gemensam skrivelse kring detta och skickar till Kvantum. 


 


Sandning på Djupövägen, trottoar och gata 


Det är fortsatta problem med sandningen på Djupövägen. Gäller vägbana såväl som 


trottoarer på båda sidor, även vid kommunhuset. Särskilt dåligt är det på själva vägbanan 


vilket gör det farligt att kliva i och ur bilar. 


 


Kerstin författar en skrivelse till Nils Modin på kommunen. 


Skrivelsen lämnas i receptionen där Anna-Maria hämtar den och vidareförmedlar till 


Tekniska enheten. 


 


Skoterled till Spannsjön – information vid tidigare möte 


Vid mötet den 8 maj 2023 berättade Gunlög att hon blivit kontaktad av ordförande för 


Nipstadens skoterklubb. De hade planer på att anlägga en skoterled upp till Spannsjön i 


ett projekt tillsammans med Leader Höga Kusten. Målsättningen var att leden skulle 


kunna användas året runt och genom ett samarbete med Funktionsrätt Sollefteå ville de 


göra leden tillgänglig för så många som möjligt. 


 


Gunlög vill delge rådet att hon inte hört något mer kring projektet och att hon inte blivit 


kontaktad fler gånger av klubben. 
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§ 5 


 


Sammanträdesplan 2024 samt kommande möte 
 
Beslut 
Funktionsrättsrådets beslutar att fastställa sammanträdesplanen för 2024 enligt följande: 


måndag den 22 januari 


måndag den 18 mars 


måndag den 20 maj 


måndag den 23 september 


måndag den 18 november 


 


Mötet i januari flyttades fram till idag, måndag den 19 februari. 


 


Nästa möte äger rum måndagen den 18 mars kl. 13:00 i Funktionsrätt Sollefteås lokaler 


på Djupövägen 48, Sollefteå. 


 


Ledamöter utsedda av föreningarna träffas kl. 12:30. 


 


Ärendebeskrivning 


Kommunkansliet har, i enlighet med beslutad sammanträdesplan för kommunfullmäktige, 


kommunstyrelsen och de politiska utskotten, föreslagit datum för funktionsrättsrådets 


möten under 2024. 


 


Trots att mötet i januari flyttats till februari ser rådet ett behov av att hålla mötet i mars 


enligt plan.  


 


Önskemål om innehåll vid nästa möte 


Gunlög önskar att samtliga ledamöter funderar kring tillgängligheten i Sollefteå kommun, 


särskilt i offentliga lokaler. En översyn av hela kommunen, inklusive tätorterna utanför 


centralorten, behöver göras. 


• Hur ser det ut vid livsmedelsbutikerna i kommunen? 


• Efterlevs påbud om handikapparkering? 


• Hur ser trottoarer och gångvägar ut? Finns många utställda hinder? 


• Är tillgängligheten bra? Vad behöver förbättras? 


En genomgång har gjorts för flera år sedan men den är dags att uppdatera. Problematik 


som hittas ska lyftas och påpekas för ansvariga. 





